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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 5/2019 

z V Sesji Rady Miejskiej w dniu 13 lutego 2019 

Obrady rozpoczęto 13 lutego 2019 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:30 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 
Obecni: 
1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa nieobecny 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza otworzył 5 sesję Rady Miejskiej o godz. 9:30.   

Uczczono minutą ciszy śp. Jana Olszewskiego, wybitnego polityka, adwokata i publicysty, 
żołnierza Szarych Szeregów, uczestnika powstania warszawskiego, działacza opozycji 
demokratycznej, Prezesa Rady Ministrów, posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, 
twórcy  i przewodniczącego Ruchu dla Rzeczypospolitej vi Ruchu odbudowy Polski, 
członka Trybunału Stanu  , doradcę Prezydenta RP Lecha Kaczyńskiego, Kawalera 
Orderu Orła Białego, wielkiego patrioty, niezłomnego obrońcy krzywdzonych. 

Następnie wręczono nagrody i wyróżnienia laureatom konkursu proekologicznego. 
W ramach kampanii edukacyjno-informacyjnej, mającej na celu kształtowanie właściwych 
postaw proekologicznych,  Wydział Gospodarki Odpadami Gminy Piaseczno zorganizował 
w piaseczyńskich szkołach konkurs plastyczny pt. „EKOZABAWKA”. Konkurs skierowany 
był do uczniów klas I-III uczęszczających do gminnych szkół podstawowych. Zadaniem 
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dzieci było przygotowanie z materiałów odpadowych ekozabawek. Na konkurs wpłynęły 23 
prace. Z na pozór niepotrzebnych rzeczy, które trafiłyby do śmietnika uczestnicy konkursu 
wykorzystując własną kreatywność, wykonali piękne ekologiczne zabawki. Choć wybór nie 
był łatwy, komisji konkursowej udało się  wyłonić trzech zwycięzców. 
Laureatami trzech pierwszych miejsc zostali uczniowie Szkoły Podstawowej im. Wspólnej 
Europy w Zalesiu Górnym: 
I miejsce –  Janek K. uczeń klasy III c    
II miejsce – Julia R. uczennica klasy II a 
III miejsce – Eliza P. uczennica z klasy I b 
Nagrodzone prace to: czarny kot, gra piłkarzyki oraz pociąg z opakowań kartonowych. 
Dodatkowo w konkursie wyróżniono pięć prac: domek dla lalek, plaster miodu z 
pszczołami, parking samochodowy, samolot oraz świnkę skarbonkę. 
Uroczystego wręczenia nagród i wyróżnień dokonali Burmistrzowie oraz Prezydium Rady  
–  dzięki działaniom edukacyjnym młode pokolenie będzie miało większą świadomość 
ekologiczną o tym, że im większa ilość odpadów zostanie wysegregowana, tym ich mniej 
trafi na składowisko. Poprawnie wysegregowane odpady zostaną poddane procesowi 
recyklingu lub będą ponownie wykorzystane. 

 
Podczas sesji Rady Miejskiej podziękowano odchodzącej na emeryturę dyrektor Miejsko 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie. Pani Barbara Klukiewicz – 
Matuszczak pełniła  funkcję dyrektora MGOPS - u przez 27 lat. Od 1992 roku pracowała 
na rzecz rozwoju tej instytucji a także na rzecz społeczności lokalnej, głównie osób 
będących w trudnej sytuacji życiowej i potrzebujących pomocy. 
- Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno  Daniel Putkiewicz i Z-ca Burmistrza Hanna 
Kułakowska – Michalak złożyli podziękowania za wieloletnią bardzo ważną i niełatwą 
pracę. Pracę blisko ludzi, związaną z rozwiązywaniem ich bieżących problemów. Miejsko 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej zatrudnia obecnie ponad 50 osób  i realizuje bardzo 
szeroki wachlarz zadań: pomoc społeczną, pomoc opiekuńczą, pomoc psychologiczną, 
poradnictwo rodzinne i wiele innych. Koordynacja tych zadań wymaga bardzo dużego 
nakładu pracy i zaangażowania. 
- Barbara Klukiewicz Matuszczak podziękowała za ciepłe słowa i kwiaty słowami – z 
władzami gminy współpracowało mi się bardzo dobrze przez całe 27 lat. Podziękowała 
wszystkim za wsparcie. Szczególne podziękowania skierowała do dotychczasowych 
współpracowników. Pani Barbara Klukiewicz –Matuszczak nie kryła wzruszenia. 
Na zakończenie osobiste podziękowania, przechodzącej na emeryturę dyrektor, złożyły 
środowiska senioralne z terenu gminy Piaseczno. 

Po krótkiej przerwie, przystąpiono do realizacji porządku obrad. 
Radni potwierdzili swoją obecność. Przewodniczący Rady stwierdził kworum. Przystąpiono 
do ustalania porządku obrad.  
Burmistrz Daniel Putkiewicz wnioskował: 

o wycofanie projektu uchwały: 
6.5 w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 16.673.157,00 zł. 
i wydatków o kwotę 20.957.000,00 zł. na wniosek Wydz. G.O). 
6.10 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik o określonej 
pojemności oraz ryczałtowej stawki za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe. 



Protokół z obrad zwyczajnej V sesji Rady Miejskiej w dniu 13 lutego 2019 r. 

3/23 
 

6.14 sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych mających siedzibą na 
obszarze Gminy Piaseczno. 
6.34 w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, tablic 
reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów 
jakościowych oraz materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze 
Miasta i Gminy Piaseczno. 

Następnie Burmistrz Daniel Putkiewicz wnioskował: 
 
o wprowadzenie projektów uchwał: 
 
1/. w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 
kwota 331.000 zł. 
2/ w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody, dąb przy ul. Rejtana.  
 
Ustalenie porządku obrad poprzez głosowanie zmian: 
Głosowano w sprawie:  zdjęcia projektu uchwały nr 6.5.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
przyjęto zdjęcie projektu 
 
2) zdjęcie uchwały 10 
Głosowano w sprawie: zdjęcia projektu uchwały 10.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
przyjęto zdjęcie projektu 

3) zdjęcie uchwały 14 
Głosowano w sprawie:  zdjęcia projektu uchwały 14.  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
przyjęto zdjęcie projektu 

4) zdjęcie uchwały 34 
Głosowano w sprawie:  zdjęcia projektu uchwały 34.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (1) Łukasz Kamiński 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
przyjęto zdjęcie projektu 
 
7) uzupełnienie porządku obrad projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 331.000 zł. 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. kwota 331.000 zł..  
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
Wprowadzono do porządku obrad w pkt 6.6 
 
8) uzupełnienie porządku obrad projekt w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody, dąb 
przy ul. Rejtana 
Głosowano w sprawie:  
uzupełnienie porządku obrad projekt w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody, dąb 
przy ul. Rejtana.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kamiński, Ewelina Wójcik 
NIEOBECNI (3) Piotr Jakubowski, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska 
Wprowadzono do porządku obrad w pkt 6.11 

Porządek obrad został ustalony. 
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1.1/ Odczytanie i wręczenie zaświadczeń o wyborze na Radnego. 
Sekretarz Arkadiusz Czapski odczytał postanowienia Komisarza Wyborczego 
w Warszawie: 

• z dnia 1 lutego 2019 w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej 
w Piasecznie …„§1. W związku z wygaśnięciem mandatu radnej Hanny Kułakowskiej – 
Michalak w okręgu nr 3, stwierdzonym postanowieniem Komisarza Wyborczego 
w Warszawie II Nr DWW-773-10/18 z dnia 26 listopada 2018 r. stwierdza się, że na 
jego miejsce wstępuje Maja Maria Szwedzi ńska – Sikorska , kandydatka z tej samej 
listy nr 4 zgłoszonej przez KKW Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska, która 
w wyborach uzyskała kolejno największą liczbę głosów, a nie utraciła prawa 
wybieralności oraz nie zrzekła się pierwszeństwa do objęcia mandatu”; 

• z dnia 8 lutego 2019 w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej 
w Piasecznie …„§1. W związku z wygaśnięciem mandatu radnego Roberta Stanisława 
Widza w okręgu nr 3, stwierdzonym postanowieniem Komisarza Wyborczego 
w Warszawie II Nr DWW-773-3/19 z dnia 9 stycznia 2019 r. stwierdza się, że na jego 
miejsce wstępuje Piotr Jakubowski , kandydat z tej samej listy nr 4 zgłoszonej przez 
KKW Platforma.Nowoczesna Koalicja Obywatelska, który w wyborach uzyskał kolejno 
największą liczbę głosów, a nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł się 
pierwszeństwa do objęcia mandatu” 

 
6) Złożenie ślubowania przez Radnego kadencji 2018 – 2023. 

Przewodniczący Rady Piotr Obłoza odczytał treść ślubowania radnego: 

Rota „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej P olskiej, ślubuje uroczy ście 
obowi ązki radnego sprawowa ć godnie, rzetelnie i uczciwie, maj ąc na wzgl ędzie 
dobro mojej gminy i jej mieszka ńców” \ 

o pani Maja Maria Szwedzińska – Sikorska powiedziała ślubuję. 

o pan Piotr Jakubowski powiedział ślubuję. 

2. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 16.01.2019 r. 

Przewodniczący poinformował, że nie wniesiono uwag do projektu protokołu. 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 16.01.2019 r..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 
Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Protokół z IV sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 
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3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że Kierownictwo Gminy podejmowało wiele 
działań. Najważniejsze to przetargi związane z gospodarką odpadami, które w większości 
nie zostały rozstrzygnięte. Burmistrz przedstawił informację na temat tych przetargów. Na 
obsługę obszaru wiejskiego powinna zostać wyłoniona firma. Przedstawiona oferta mieści 
się w kalkulacji kosztów, system samofinansuje się. Pozostałe obszary tj.: na obsługę 
PSZOK-u, strefy obszaru wiejsko-miejskiego i strefy obszaru miejskiego - przetargi zostały 
unieważnione z uwagi na zbyt wysokie ceny wykonawców. Rozpoczęto procedurę 
wyłonienia wykonawców na najbliższy okres. Na razie czekamy na uprawomocnienie się 
decyzji o unieważnieniu przetargu. Kolejna procedura przetargowa oznacza, że gmina 
musi przedłużyć umowę z wykonawcami wyłonionymi w drodze negocjacji, którzy od 
początku roku odbierają odpady od mieszkańców. Umowy mają być przedłużone do 
czerwca. W najbliższym tygodniu odbędzie się nadzwyczajna sesja, w sprawie wyboru 
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawek opłat na najbliższe półtora roku. Od kwietnia do czerwca będzie już 
obowiązywać nowy sposób segregacji. Sytuacja na rynku jest bardzo skomplikowana, 
w wielu gminach ceny za odbiór odpadów rosną trzy a nawet czterokrotnie. Wszyscy 
oczekują stabilizacji sytuacji na rynku, aby móc realizować ustawę, w szczególności 
chodzi tu o Regionalne Instalacje Przetwarzania Odpadów Komunalnych. 
Pion Wiceburmistrz Hanny Kułakowskiej - Michalak zajmował się siecią szkół, obwodami 
w związku z kończeniem budowy i oddaniem CEM-u.  
Pion Wiceburmistrza Roberta Widza zajmował się przeglądem inwestycji związanych 
z zielenią i drogami. Są przygotowywane uchwały w sprawie przesunięć na dokończenie 
zadań na ponad półtora miliona.   
 
4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 
 
Piotr Obłoza przedstawił SPRAWOZDANIE  Z DZIAŁAŃ PRZEWODNICZĄCEGO RADY 
MIEJSKIEJ za okres od 16.01.2019 – 13.02.2019 
1. dnia 22.01.2019 

Spotkanie autorskie z autorką książki „Mieszkańcy wspominają cz. 3” w Ośrodku 
Kultury 

2. dnia 25.01.2019 
uroczystość z okazji  50 i 60 lecia pożycia małżeńskiego par z terenu Gminy Piaseczno  

3. udział we wtorkowych  kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak 

4. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
5. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
6. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
7. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw Sołectw. 
 
Sołtys ze wsi Julianów, Andrzej Pulwarski wnioskowa ł: 
„1.  W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o wyrównanie i utwardzenie tłuczniem 

ul. Lidii Wysockiej w Julianowie. Droga jest w fatalnym stanie, dziurawa i błotnista. Po 
prostu nie do przejścia. 

2.     Bardzo proszę o spowodowanie naprawy zapadniętych studzienek kanalizacyjnych w 
jezdni ul. Kombatantów w Julianowie, ze szczególnym uwzględnieniem studzienki w 
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okolicy Kombatantów 6, gdzie zdarzyło się już kilka wypadków i zdarzeń, przeważnie z 
udziałem rowerzystów. Nie czekajmy na następne.” 

Burmistrz Daniel Putkiewicz poinformował, że został utworzony zespół, który koordynuje 
wszystkie etapy i obszary wynikające z wniosków inwestorów. Gmina śledzi realizację 
inwestycji przez wykonawców po uzyskaniu wiedzy o planach zamierzeniach min.: od 
PWiK, PCU, Ochrony Środowiska, decyzji o pozwolenie na wjazd na drogę publiczną, 
plany UiA, własności działek GGG, pozwolenia na budowę - Starostwo. Celem tych 
działań jest integracja działań i bieżąca kontrola inwestycji. Gmina chce tym samym 
zadbać o nie niszczenie już wykonanych inwestycji a w szczególności chodzi o drogi. 
Gmina nie ma narzędzi w stosunku do inwestora, aby ograniczył tonaż samochodów 
obsługujących inwestycję. Chodzi o współpracę i wzajemne zrozumienie problemu.   
 
6. Bieżące uchwały: 
 
1) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego. 
Podinspektor  z Wydziału UiA, Dorota Krug zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca komisji Ewa Urbańska 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący komisji Artur 
Maicki. 
Głosowano : w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do zawarcia 
Porozumienia z Gminą Tarczyn w sprawie realizacji zadania publicznego.   
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
2) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 20.000,00 zł na 
wniosek Wydz. UiA). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji  przedstawił Przewodniczący komisji Artur 
Maicki. 
Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. (dot. zwiększenia dochodów i wydatków o 
kwotę 20.000,00 zł na wniosek Wydz. UiA). 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22)  
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
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Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
3) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zmniejszenia środków w wysokości 545.000,00 zł na 
zadaniach inwestycyjnych na wniosek Wydz. INW). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywną opinię Komisji Sportu  przedstawiła Przewodnicząca komisji Ewelina Wójcik. 
Pozytywną opinię Komisji Oświaty  przedstawiła Przewodnicząca komisji Beata Walczak. 
Pozytywną opinię Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił Przewodniczący komisji Artur 
Maicki, zarówno do bieżącej uchwały jak i kolejnych w pkt 4 i 6 do 9. 
Wiceburmistrz Robert Widz odpowiadając na pytanie poinformował, że środki zostaną 
przekazane na opracowanie koncepcji urbanistyczno – architektonicznych, aby dookreślić 
funkcję inwestycji na jej początku i przyspieszyć proces budowy. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. zmniejszenia środków w wysokości 545.000,00 
zł na zadaniach inwestycyjnych na wniosek Wydz. INW).  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 16 stycznia 2019 r. (dot. przesunięcia środków w wysokości 150.000,00 zł dróg na 
wniosek Wydz. IT). 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawkę co do 
kwoty 1 864 000 zł. oraz zadań, radni otrzymali poprawioną uchwałę. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano w sprawie:  
poprawiona 6.4 w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41IV2019 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. dot. przesunięcia środków Wydz. IT.  
Wyniki głosowania.  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
zdjęty pkt 5) w sprawie zmiany uchwały budżetowej nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. (dot. zwiększenia dochodów o kwotę 16.673.157,00 zł. i wydatków o kwotę 20.957.000,00 
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zł. na wniosek Wydz. G.O). 
 
6) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 
kwota 331.000 zł. 
Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały.  
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 
2019 r. kwota 331.000 zł.   
Wyniki głosowania  
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (20) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
7) w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 
stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029 
- Skarbnik Agnieszka Kowalska przedstawiła projekt uchwały. Pani Kowalska poinformowała, że 
do WPF-u będą wprowadzone autopoprawki, wynikające z podjętych na tej sesji uchwał. 
Głosowano: w sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
16 stycznia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2019-2029.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
8) w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 
Naczelnik Wydziału IT Włodzimierz Rasiński zreferował projekt uchwały, zgłosił 
autopoprawkę co do kwoty 1 864 000 zł. oraz zadań, radni otrzymali poprawioną uchwałę. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano: w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 
Piaseczyńskiego.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
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Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Adam Marciniak 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w roku 2019. 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Jolanta Łączyńska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
Głosowano:  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Mazowieckiemu w 
roku 2019.  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
10) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody grupy drzew na terenie Gminy Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Jolanta Łączyńska zreferowała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, Ewa Urbańska 
przedstawiła negatywną opinię Komisji, 
Dyskusja: 
Radna Krzyszkowska Sut Katarzyna poinformowała, że ww. projekt uchwały został 
przygotowany na jej  wniosek,  w związku z oczekiwaniami mieszkańców Józefosławia. 
Chodzi o ochronę trzech kasztanowców. Na Józefosławiu jest bardzo mało terenów 
zielonych i drzew. Nasadzenia zostały wyparte przez liczne inwestycje. Przy drogach nie 
ma drzew ze względu na podziemną infrastrukturę. Wg opinii radnej należy zadbać o te 
drzewa i zieleń, która jeszcze pozostała. 
Radny Robert Widz poinformował, że członkowie komisji chcą sprawdzić, czy system 
korzeniowy nie jest naruszony, drzewa były narażone na uszkodzenie w czasie inwestycji 
drogowej. Zgodnie z obowiązującymi zasadami zagospodarowania przestrzeni, aby droga 
spełniała zapisy planu musi mieć swoją szerokość, często to decyzją mieszkańców są 
minimalne szerokości, bo mieszkańcy nie chcą oddawać części swojej własności działek.  
Jolanta Łączyńska odpowiadając na pytanie radnej K. Sut poinformowała, że utrzymaniem 
zieleni zajmuje się wydział UTP i przez pracowników tego wydziału prowadzona jest 
kontrola stanu drzew na terenach publicznych. 
Radna Hanna Krzyżewska poparła wniosek Radnej K. Sut, na ulicy Wenus nie ma drzew, 
jest dużo ławek i latem nie można odpocząć w ich cieniu. 
Jolanta Łączyńska odpowiadając na pytanie radnego P. Obłozy poinformowała, że 
obecnie na utrzymanie pomników przyrody zaplanowano kwotę 50 tys. zł. z uwagi na 
prowadzone szerokie prace konserwacyjne w latach poprzednich, planowano wtedy kwoty 
od 50-60 tys. zł. Obecnie na jedno drzewo przypada kwota około 2 tys. zł. Średnio na 
najpilniejsze prace zaplanowano około 10 tys. zł. W zależności od wielkości korony 
drzewa,  ochroną objęty jest pas wokół drzewa o szerokości 5 m od pnia. 
Burmistrz Daniel Putkiewicz przypomniał, że od pewnego czasu zielenią zajmuje się jeden 
pracownik z wydziału UTP, ma bardzo szeroki zakres zadań tj. od planowania do 
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bieżących nasadzeń i utrzymania. Dlatego wszelkie uwagi ze strony mieszkańców, 
Sołtysów i Radnych są mile widziane przez wydział. 
Głosowano:  w sprawie ustanowienia pomnika przyrody grupy drzew na terenie Gminy 
Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (13) 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Maja Szwedzińska-Sikorska, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Piotr Obłoza, Ewelina Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Joanna Morawska, Ewa Urbańska, Beata Walczak 
BRAK GŁOSU (1) Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
11) w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody, dąb przy ul. Rejtana. 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Jolanta Łączyńska zreferowała projekt uchwały. 
Pozytywna opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przestawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Jolanta Łączyńska odpowiadając na pytanie Radnej M. Woźniak poinformowała, że dąb 
był poddawany cięciom sanitarnym. Biegły stwierdził że drzewo upadło z uwagi na zgniły 
system korzeniowy po jednej stronie. Prawdopodobnie zgnilizna wdała się w wyniku 
wcześniej prowadzonych prac ziemnych. Przyjęcie uchwały o zdjęciu z drzewa statusu 
pomnika przyrody umożliwi uprzątnięcie przewróconego drzewa na placu zabaw. 
Radny Wojciech Ołdakowski proponował, aby zwiększyć nakłady na bieżącą pielęgnację 
drzew i objąć nią jak największą liczbę drzew, w tym trzy kasztanowce. 
Głosowano:  w sprawie zmiany statusu pomnika przyrody, dąb przy ul. Rejtana.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Ewelina Wójcik 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa. 
Uchwała została podjęta. 
 
wycofany projekt pkt 12) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz 
ryczałtowej stawki za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 
rekreacyjno - wypoczynkowe 
 
13) w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Piasecznie. 
Dyrektor Centrum Kultury Magdalena Gawrych zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawkę w podstawie prawnej, należy dodać słowa „ze zm.” dot.: u.s.g. 
Głosowano:  w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Kultury w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1)Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
14) w sprawie zmiany uchwały nr 1526/L/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 29 
sierpnia 2018r. w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie. 
Podinspektor Wydziału Spraw Społecznych Magdalena Kaniut zreferowała projekt 
uchwały. 
Głosowano : w sprawie zmiany uchwały nr 1526/L/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 29 sierpnia 2018r. w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Zespołowi Publicznych 
Zakładów Lecznictwa Otwartego w Piasecznie.   
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
15) w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej nr 4 w Piasecznie, z siedzibą w Piasecznie 
przy ul. Jana Pawła II 55. 
Pełniąca obowiązki Naczelnika Wydziału Oświaty Małgorzata Żyła zreferowała projekt, 
zgłosiła autopoprawki i pomyłki pisarskie. 
Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska – Michalak, uzupełniła uzasadnienie załączone do 
ww. projektu. Przedstawiono prezentację obwodów. Prace nad obwodem trwały bardzo 
długo. Chodziło przede wszystkim o zapewnienie, żeby liczba dzieci rozpoczynając od 
rocznika 2012, z którego utworzymy pierwszą klasę nie przekroczy w roku 2019/2020 
liczby oddziałów od 3 do 4  na jednym poziomie. Drugim kryterium była odległość dzieci do 
szkoły a trzecim kryterium był układ ulic. Powstanie szkoły nr 4  miało za zadanie 
odciążenie szkoły nr 5 i szkoły podstawowej nr 1. Dla SP nr 4 został wyznaczony obwód 
z obwodów ww. szkół. Zespół przedszkolno-szkolny został zaplanowany na 24 oddziały, 
tj.:  600 uczniów, plus dziesięć oddziałów przedszkolnych, łącznie 850 uczniów. Obecnie 
trwają rozmowy z rodzicami na temat sposobu przeniesienia dzieci. Do dnia 25 lutego 
będzie podjęta wspólna, ostateczna decyzja z Radą Szkoły. 
Przewodnicząca Komisji Oświaty Beata Walczak przedstawiła pozytywną opinię komisji.    
Głosowano : w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej nr 4 w Piasecznie, z siedzibą 
w Piasecznie przy ul. Jana Pawła II 55.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19)  
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Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 
Maja Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Izabella Górzyńska, Michał Mierzwa, Ewa Urbańska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
zdjęty projekt  pkt 16) w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych mających siedzibą na 
obszarze Gminy Piaseczno. 
 
17) w sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z dnia 10.11.2010r. na wniesienie 
wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów 
i Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Artur Maicki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1607/XIXN/2010 z dnia 10.11.2010r. na 
wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie spółka z o.o..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, 
Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Izabella Górzyńska, Łukasz Kamiński, Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
18) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ozn. nr ewid. 1 obr. 6 położonej w Piasecznie przy ul. Energetycznej i ul. 
Puławskiej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa Adam Marciniak przedstawił pozytywną 
opinię komisji od pkt 18 do 29. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 1 obr. 6 położonej w Piasecznie przy ul. Energetycznej i ul. 
Puławskiej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
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Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
19) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ozn. nr ewid. 18/73 obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 18/73 obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
20) w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się nieodpłatnej służebności gruntowej 
polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez działki nr ew. 224/9 oraz 224/10 na 
rzecz działki 224/5 w Głoskowie oraz na wykreślenia tego prawa z księgi wieczystej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się nieodpłatnej służebności 
gruntowej polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez działki nr ew. 224/9 oraz 
224/10 na rzecz działki 224/5 w Głoskowie oraz na wykreślenia tego prawa z księgi 
wieczystej. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (3) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
21) w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności części nieruchomości położonej w Wólce Kozodawskiej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
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Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Piaseczno prawa 
własności części nieruchomości położonej w Wólce Kozodawskiej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (4) Łukasz Kamiński, Artur Maicki, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
22) w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Głosków gm. Piaseczno, oznaczonej jako 
działka nr 212/4. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności 
nieruchomości położonej w miejscowości Głosków gm. Piaseczno, oznaczonej jako 
działka nr 212/4. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (1) Piotr Sędziak 
BRAK GŁOSU (2) Artur Maicki, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
23) w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości 
oznaczonej jako działka nr ewid. 196/3 obr Złotokłos. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano w sprawie:  
w sprawie nieodpłatnego zbycia udziału w prawie własności nieruchomości oznaczonej 
jako działka nr ewid. 196/3 obr Złotokłos..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
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Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
24) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ozn. nr ewid. 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ozn. nr ewid. 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
25) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 3/12, obr. 3 położonej w Piasecznie przy ul. Chabrów. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 3/12, obr. 3 położonej w Piasecznie przy ul. Chabrów..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
26) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. Piaseczno. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano : w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 67/6, położonej w obr. 54 m. Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Łukasz Kamiński 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
27) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki ewid. ozn. nr 6/16 oraz działek ewid. nr 6/17, 6/18, 6/19, 6/20, 6/21, 6/22, obr. 26 
położonej przy ul. Wojska Polskiego w Piasecznie. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki ewid. ozn. nr 6/16 oraz działek ewid. nr 6/17, 6/18, 6/19, 6/20, 6/21, 6/22, 
obr. 26 położonej przy ul. Wojska Polskiego w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (2) Łukasz Kamiński, Magdalena Woźniak 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
28) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działki 
ewid. ozn. nr 9/12, obr. 21, położonej w Piasecznie przy ul. Technicznej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działki ewid. ozn. nr 9/12, obr. 21, położonej w Piasecznie przy ul. Technicznej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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29) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym działek 
oznaczonych nr 2/1, nr 2/106, obr. 4 położonych w Piasecznie przy ul. Puławskiej 44 i ul. 
Energetycznej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
działek oznaczonych nr 2/1, nr 2/106, obr. 4 położonych w Piasecznie przy ul. Puławskiej 
44 i ul. Energetycznej. 
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
30) w sprawie zmiany uchwały nr 1600/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
17.10.2018r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym 
części działki oznaczonej nr 66/9 i nr 66/8, obr. 13, położonej w Piasecznie przy ul. 
Jarząbka i Fabrycznej. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami Iwona Zielińska - Woszczyk 
zreferowała projekt. 
Pozytywna opinia komisji. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały nr 1600/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 17.10.2018r. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 66/9 i nr 66/8, obr. 13, położonej w 
Piasecznie przy ul. Jarząbka i Fabrycznej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Agnieszka Czajkowska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
31) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 
Henryków Urocze – etap I. 
Podinspektor z Wydziału Urbanistyki i Architektury Dorota Krug zreferowała projekt. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Głosowano w sprawie:  sposobu rozpatrzenia uwag do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków Urocze – etap I. 
Wyniki głosowania  
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (18) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (2) Hanna Krzyżewska, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Przyjęto sposób rozpatrzenia uwag. 
 
Głosowano:  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Henryków Urocze – etap I. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, 
Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur 
Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta. 
 
32) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Bogatki. 
Podinspektor z Wydziału Urbanistyki i Architektury Dorota Krug zreferowała projekt. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Głosowano:  w sprawie sposobu rozstrzygnięcia uwag.  
Wyniki głosowania  
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Artur Maicki, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Hanna Krzyżewska, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Przyjęto sposób rozpatrzenia uwag. 
 
Głosowano:  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Bogatki. 
Wyniki głosowania  
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
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Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Joanna Morawska, 
Piotr Obłoza, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena 
Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Adam Marciniak, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (2) Michał Mierzwa, Piotr Sędziak 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta 
 
33) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 288/XII/2015 z dnia 23 
września 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka. 
Podinspektor z Wydziału Urbanistyki i Architektury Dorota Krug zreferowała projekt. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Głosowano:  
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 288/XII/2015 z dnia 23 
września 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obrębu Antoninów i części obrębu Kuleszówka. 
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
34) w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 289/XII/2015 z dnia 23 
września 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obrębu Mieszkowo 
Podinspektor z Wydziału Urbanistyki i Architektury Dorota Krug zreferowała projekt. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Głosowano:  w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 289/XII/2015 z 
dnia 23 września 2015r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obrębu Mieszkowo..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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35) w sprawie nadania nazwy ZAKAMAREK ulicy położonej we wsi Julianów w Gminie 
Piaseczno. 
Podinspektor z Wydziału Urbanistyki i Architektury Dorota Krug zreferowała projekt. 
Pozytywną opinię Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego przedstawiła 
Przewodnicząca Ewa Urbańska. 
Pozytywną opinię Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił Przewodniczący Adam 
Marciniak. 
Głosowano:  w sprawie nadania nazwy ZAKAMAREK ulicy położonej we wsi Julianów 
w Gminie Piaseczno.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
wycofany projekt w pkt 36) w sprawie ustalenia zasad i warunków sytuowania obiektów małej architektury, 
tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów, standardów jakościowych oraz 
materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane na obszarze Miasta i Gminy Piaseczno. 
 
37) w sprawie zmiany składów osobowego komisji problemowych Rady Miejskiej 
w Piasecznie. 
Przewodniczący odczytał projekt, zgłosił autopoprawkę w nazwie komisji zdrowia i opieki 
społecznej, winno być komisji zdrowia i polityki społecznej.  
Głosowano:  w sprawie zmiany składów osobowego komisji problemowych Rady Miejskiej 
w Piasecznie.  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota 
Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
7. Wolne wnioski  
 
Przewodniczący Rady Piotr Obłoza poinformował nowych radnych o obowiązku złożenia 
na początku kadencji oświadczenia majątkowego w ciągu 30 dni od daty złożenia 
ślubowania. Zaprosił wszystkich radnych na szkolenie wyjazdowe, dokładna data zostanie 
podana w późniejszym terminie. 
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Radny Wojciech Ołdakowski pytał, czy w gminie Piaseczno działają społeczni opiekunowie 
zabytków, jeżeli nie to prosił o powołanie takiej instytucji, ponieważ jest taka możliwość. 
Radni zabrali głos składając wnioski: 
Radna Dorota Kłos zgłosiła wniosek o utwardzenie dróg w Runowie i Głoskowie oraz 
o wybudowanie sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu z ul. Millenium 
 
Przewodnicz ący Rady odczytał  Art. 24. Ustawy o samorz ądzie gminy - Obowi ązek 
udziału radnego w pracach rady gminy, komisji i ins tytucji 
1. Radny jest obowiązany brać udział w pracach rady gminy i jej komisji oraz innych 
instytucji samorządowych, do których został wybrany lub desygnowany. 
2. W wykonywaniu mandatu radnego radny ma prawo, jeżeli nie narusza to dóbr 
osobistych innych osób, do uzyskiwania informacji i materiałów, wstępu do pomieszczeń, 
w których znajdują się te informacje i materiały, oraz wglądu w działalność urzędu gminy, 
a także spółek z udziałem gminy, spółek handlowych z udziałem gminnych osób 
prawnych, gminnych osób prawnych, oraz zakładów, przedsiębiorstw i innych gminnych 
jednostek organizacyjnych, z zachowaniem przepisów o tajemnicy prawnie chronionej. 
3. W sprawach dotyczących gminy radni mogą kierować interpelacje i zapytania do wójta.  
4. Interpelacja dotyczy spraw o istotnym znaczeniu dla gminy. Interpelacja powinna 
zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz 
wynikające z niej pytania. 
5. Zapytania składa się w sprawach aktualnych problemów gminy, a także w celu 
uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym. Przepis ust. 4 zdanie drugie stosuje 
się odpowiednio.  
6. Interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, który 
przekazuje je niezwłocznie wójtowi. Wójt, lub osoba przez niego wyznaczona, jest 
zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia 
otrzymania interpelacji lub zapytania. 
7. Treść interpelacji i zapytań oraz udzielonych odpowiedzi podawana jest do publicznej 
wiadomości poprzez niezwłoczną publikację w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej gminy, oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Przewodniczący wyraził zgodę na krótkie przedstawienie przygotowanych przez Radnych 
wniosków i interpelacji.   

Radna Renata Mirosław złożyła dwa wnioski: 

1. o przedstawienie łącznych kosztów za odbiór odpadów komunalnych za rok 2018 na 
podstawie danych od spółki PUK oraz odpowiedzi na pytania dot. segregacji; 

2. w sprawie zasięgu komunikacji miejskiej  

Radna Hanna Krzyżewska cyt.: 
„- W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o wyrównanie i utwardzenie tłuczniem ul. 

Lidii Wysockiej w Julianowie. Droga jest w fatalnym stanie, dziurawa i błotnista. Po prostu 
nie do przejścia. 

- Bardzo proszę o spowodowanie naprawy zapadniętych studzienek kanalizacyjnych 
w jezdni ul. Kombatantów w Julianowie, ze szczególnym uwzględnieniem studzienki 
w okolicy Kombatantów 6, gdzie zdarzyło się już kilka wypadków i zdarzeń, przeważnie z 
udziałem rowerzystów. Nie czekajmy na następne.” 

- o zorganizowanie rotacyjnych miejsc przy cmentarzu komunalnym przy ul. Julianowskiej. 
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- o utworzenie stanowiska głównego Architekta lub Urbanisty Piaseczna, który opiniowałby 
projekty prywatnych inwestycji, nowe budynki nie pasują do architektury sąsiadujących 
budynków. 

Radna Ewa Urbańska złożyła wniosek wykonanie koncepcji uspokojenia ruchu na odcinku 
ulicy Piaseczyńskiej od cmentarza do skrzyżowania z ul. Skowronków i dalej przez Wólkę 
Pracką oraz koncepcji organizacji ruchu wokół szkoły podstawowej w Złotokłosie. 

Radny Piotr Sędziak wnioskował o ogrodzenie słupkami ochronnymi lub zaporami 
betonowymi terenu Targowiska Miejskiego od strony ul. Żytniej.  

Radny wnioskował o udzielenie odpowiedzi na interpelację z poprzedniej sesji. 

8. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza stwierdził wyczerpanie porządku obrad, zamknął 5 sesję 
Rady Miejskiej w Piasecznie, o godz. 12:30 

  
Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 
  
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Grażyna Wierzchowska 

 
 

  

 


